
Årsberetning 
2020



Årsberetning 2020 - Eidsvoll Arbeiderparti 2 / 29

Eidsvoll Arbeiderparti

1. Årsberetning leder og varaordfører
 3

1.1. Årsrapport varaordfører 3
1.2. Året som leder for Eidsvoll Arbeiderparti 5
1.3. Politiske saker Eidsvoll Ap har jobbet med 
året 2020 rundt om i kommunen 6

2. Økonomi 10
2.1. Regnskap Eidsvoll AP for 2020 10
2.2. Revisors beretning 2020 10
2.3. Budsjett Eidsvoll AP for 2021 11

3. Medlemsstatus 12
3.1. Æresmedlemmer 12
3.2. Kvinnenettverket 12

4. Årsberetninger politiske utvalg 13
4.1. Gruppeleders beretning 13
4.2. Hovedutvalg for næring, plan og miljø 16
4.3. Hovedutvalg for helse, omsorg og forebyg-
ging 16
4.4. Hovedutvalg for oppvekst, kultur og frivillig-
het 17
4.5. Utvalg for teknisk og kommunale prosjekter
 19

5. Vedl 1 - Organisasjon Eidsvoll AP 21
5.1. Styret 21
5.2. Valgkomité 22

6. Vedl 2 - Representasjon i kommu-
nale utvalg og råd 22

6.1. Kommunestyret 22
6.2. Formannskap 22

6.3. Administrasjonsutvalget 23
6.4. Eldrerådet 23
6.5. Hovedutvalget for helse, omsorg og fore-
bygging 23
6.6. Hovedutvalg for næring, plan og miljø 23
6.7. Hovedutvalg for oppvekst, kultur og frivillig-
het 23
6.8. Utvalg for teknisk og kommunale prosjekter
 23
6.9. Kommunalt råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 24
6.10. Kontrollutvalget 24
6.11. Eiendomskatt sakkyndignemnd 24
6.12. Eiendomskatt klagenemd 24

7. Vedl 3 - Representasjon i fylkesor-
ganer 24

7.1. Landsmøte 24
7.2. Akershus AP representantskap 24
7.3. Styremedlem i Akershus AP  25
7.4. Fylkesting Viken 25

8. Vedl 4 - Årsberetninger lagene 25
8.1. Nordre Eidsvoll arbeiderlag 25
8.2. Finstad arbeiderlag 27
8.3. Søndre Eidsvoll arbeiderlag 28
8.4. Feiring arbeiderlag 28

Innhold

Sterkere fellesskap



Årsberetning 2020 - Eidsvoll Arbeiderparti 3 / 29

Eidsvoll Arbeiderparti

1. Årsberetning leder og varaordfører
Av Hege SvendSen 

1.1. Årsrapport varaordfører

Det har vært et hektisk og spesielt år. Som varaord-
fører har jeg jobbet med flere saker i år. I starten av 
året jobbet jeg mye med Gladbakk og beboerstyret 
der. De hadde flere innspill og ønsker som jeg løftet 
inn til administrasjonen og politiske vedtak og flere 
av dem er iverksatt og ferdigstilt. Blant dem var 
nytt gjerde og bom, samt en del vedlikeholdstiltak. 
Jeg har også vært kommunens deltaker i KVU for 
hovedbanen der vi har jobbet for å få inn forlengel-
se av hovedbanen til Eidsvoll stasjon fra Dal. Dette 
arbeidet er ikke ferdigstilt men det er en lang og 
vanskelig vei å gå og vi må være på ballen frem-
over. 

Søndre Samfund
Det har også vært satt i gang arbeid med Søndre 
Samfunn-komiteen for å få på plass romprogram, 
sammen med hovedutvalgsleder for oppvekst og 
kultur, Tove Heranger har det vært jobbet med å få 
i gang oppvekstplan og vi har engasjert oss mye i 
forhold til oppvekstmiljøet i Eidsvoll og få på plass 
nye tilbud og mer forebyggende tiltak. Vi lanserte 
ti-punktliste vi ønsket å få på plass i forhold til barn 
og unge. Blant annet gikk vi natteravn, besøkte 
fritidsklubber og fikk startet interimsstyret for ung-
domsrådet. 

Bussruter Feiring
Jeg har også jobbet for å få til et busstilbud fra 
Minnesund og Feiring. I første delen av året 
jobbet jeg med å få ekspressrutene fra Gjøvik 
og Elverum til å kjøre gamleveien forbi Stensby 
og stoppe ved Hammerås , men på høsten ble 
ekspressbussrutene lagt ned og jobben ble å 
erstatte disse rutene eller finne andre løsninger. 
Det lykkes ved at det nå er busstilbud fra feiring 
via Minnesund. Her var det mange engasjerte 
som bidro fra Nordre og Feiring arbeidslag og 
fylkeskommunen.

Hege SvendSen
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Tingretten
Gjennom året har vi også kjempet for å beholde tingretten i Eidsvoll. I starten av 
året var det flertall for å slå sammen tingrettene på Romerike, når Frp gikk ut av 
regjering ble flertallet endret og det åpnet seg muligheter for nytt flertall. Ord-
fører og jeg jobbet tett inn mot våre på stortinget og fikk stoppet et vedtak der 
slik at sammenslåing av tingrettene måtte opp som sak på stortinget dersom de 
skulle slås sammen. Dessverre gikk Frp sammen med regjeringen i forbindelse 
med statsbudsjettet og tingrettene ble slått sammen. Dette håper vi at vi kan 
endre ved et regjeringsskifte høsten 2021. 

OsloMet
I tillegg har vi jobbet mye med å få OsloMet til Eidsvoll. Det har vært tett og god 
dialog med utbyggere og vi har nå to alternative tomter som vi jobber videre 
med, 

Covid-19-pandemi
Så rammet pandemien oss i mars. Da 
stengte kommunen ned og jobben 
som varaordfører ble veldig spesiell. 
Gjennom året har jeg hatt kontakt 
med næringsliv og frivillige, krise-
senteret og diverse virksomheter. 
Har også hatt tett dialog med Lo og 
Fagforbundet . Vi har hatt flere møter 
med virksomheter og jeg deltok også 
på LO’s sommerpatrulje. Det var mye 
spørsmål fra innbyggere, mange var 
redde og usikre og virksomhetene 
jobbet på spreng. Høsten ble det 
ekstra tøft med mye smitte i institu-
sjoner og dødsfall. Trykket fra media 
var enormt. 

Andre saker
I november hadde vi markering av FNs dag for avskaffing av vold mot kvinner og 
sammen med Eidsvoll 1814 og krisesenteret lyste vi opp Eidsvollsbygningen i 
oransje og hadde pressemelding og fokus på hvordan stoppe og forebygge vold 
i nære relasjoner. 

Høsten var også preget av at Bjørn Dæhlie skulle flytte til Bø i Vesterålen noe 
som fikk stort medieoppslag  og jeg deltok på NRK radio og TV i forhold til hva 
det betydde for Eidsvoll. 

Det har vært mye henvendelser fra media om diverse saker som f.eks skole på 
Tynsåk, fattigdomsproblematikk og skiløyper.  Kommunestyregruppen til Arbei-
derpartiet har jobbet godt sammen og vi har spilt hverandre gode. Jeg er veldig 
stolt av alt det gode politiske arbeidet som har vært dette året. 
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8.mars ble gjennomført der jeg hadde tale på Eidsvoll 1814, 17.mai hadde jeg tale 
ved odden og 22.juli-monumentet, jeg tok i mot Bike for Peace og Eidsvoll Ar-
beiderparti fulgte opp med interpellasjon om nei til atomvåpen i kommunestyret. 

1.2. Året som leder for Eidsvoll Arbeiderparti

Vi startet året med å prøve oss på færre medlemsmøter men mer innholdsrike 
møter. Samtidig hadde kommunestyregruppen åpne møter i forkant av Kommu-
nestyret hvor alle kunne møte. 

Når pandemien stoppet Norge i Mars ble det også vanskelig å avholde med-
lemsmøter. Så første halvår ble det veldig få medlemsmøter men mye aktivitet 

på våre grupper på nett. 

1.mai ble også annerledes, men vi fikk 
organisert et 1.mai feiring over hele 
kommunen med appeller og blomster-
nedleggelse. 

Det ble også avholdt sommeravslutning 
på Bygdetunet og noen få men viktige 
fysiske møter. 

Som leder har jeg også hatt tett dialog 
med Fagforbundet og LO gjennom hele 
året. Jeg har deltatt på Arbeiderpar-
tiets lederutviklingsprogram og flere 
konferanser i regi av partiet. Det ble 
jobbet godt med budsjett i kommune-
styregruppen og det ble avholdt budsjettkonferanse på Gjøvik. Konferansen var 
svært nyttig. Både for å bygge laget og for å lage et budsjett som vi var stolte av. 
Det ble mye møter med posisjonen gjennom sen høsten og før budsjett i desem-
ber men det var et konstruktivt samarbeid og vi fikk til et godt budsjett.

Til tross for få fysiske medlemsmøter har det vært mange digitale møter i 
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kommunestyregruppen, i styret og mellom posisjonen. Jeg opplever at vi har 
fått store gjennomslag og at vi har fått markert oss tydelig både i Kommunesty-
ret og i media. Det har vært jobbet med vanskelige saker som Kommuneplan , 
skolestrukturplan , Søndre Samfund. Det har vært gjennomført nominasjon til 
stortinget og jeg har deltatt på styremøter  og temamøter hos arbeiderlag. 

Jeg takker for tiltalte som leder av Eidsvoll Arbeiderparti. Nå er tiden kommet for 
å gi stafettpinnen videre. Det gledes stort at vi har flere nye og aktive medlem-
mer og at engasjementet er stort i gruppen. 

1.3. Politiske saker Eidsvoll Ap har jobbet med året 2020 rundt 
om i kommunen

Nordre
Eidsvoll Arbeiderparti har dette 
året jobbet med flere prosjekter 
for trivsel og vekst i nordre del av 
bygda vår. En av de store sakene 
dette året har vært barnehagen 
på Stensby som det har vært 
en del uro og utrygghet rundt. 
Det har blant annet vært en del 
innbrudd, funn av narkotikautstyr, 
uønsket besøk med mer. Mye av 
dette kommer av at det er kom-
met en del naboer i nabolaget 
som ikke passer med å ha en 
barnehage så tett på.  Arbeider-
partiet har vært pådriver for å få 
flyttet barnehagen til Langset og 
kommunestyre vedtok å få flyttet 
barnehagen så snart som mulig. 

Det er jobbet med å få et bus-
stilbud for Minnesund og Nordre 

Eidsvolls befolkning. Dette er nå kommet på plass.

Det har videre vært flere møter med utbyggere og næringsdrivende på Minne-
sund og Langset og mye er på gang og på vei til å skje. 

Det er fulgt opp en rekke av innspillene fra Nordre Eidsvoll med blant annet far-
lig innkjøring til skolen. Det kommer på plass en «kiss and ride» like ved skolen. 
Forslag om salg av kommunale eiendommer er tatt opp med posisjonen og det 
vil tas opp når ny rullering av kommuneplanen skal i gang. 

Gang og sykkelvei tas opp når trafikksikkerhetsplan skal rulleres. 

Nordre har hatt et aktivt arbeiderlag i 2020.
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Feiring
Det er jobbet med å få på plass ny videregående skole både i form av kommunalt 
lån og en del planarbeid som måtte på plass etter oppstart. 

Det er jobbet med å få inn igjen områder som var foreslått tatt ut av kommune-
plan i Feiring.

Det ble satt av penger til nytt tak på omsorgsboligene og det er jobbet med å få 
fortgang i å bygge om aldershjemmet til omsorgsboliger. Dette arbeidet er godt i 
gang og forventes ferdigstilt i 2021.

Det er også jobbet med å få på plass et busstilbud for Feiringene 

Dal
Det er igjennom året jobbet med å vurdere en ungdomsskoletomte i Dal områ-
det. 

Det er også jobbet med å få på plass et idrettsanlegg på Manerud i samarbeid 
mellom kommunen, Eidsvoll 1814s og idrettsrådet.

I planstrategien foreslo Eidsvoll Ap en egen områdeplan for Dal 

Sørbygda
Det er jobbet med trafikkavvikling gjennom sørbygda ved spørsmål til fylkes-
representantene. Det er jobbet med 
Skaubanen hvor det ble bevilget penger 
til stier, trimtrapp, parkering, toaletter med 
mer. Det er også arbeidet med å sende 
søknader om folkehelsemidler til mer i 
området.

Det er arbeidet med romprogram for søn-
dre samfund og for å få på plass et ung-
domshus. Det er også bedt om fortgang i å 
få på plass nye søndre samfund og for å få 
et bibliotektilbud for sørbygda. 

Leder av Eidsvoll Ap og varaordfører Hege 
Svendsen og fylkesrepresentant Ole 
Guttorm Brenden deltok i fakkeltog for 
trygg skolevei fra Bøn til Bønsmoen skole. 
Saken følges opp i fylket. 

Søndre arbeiderlag hadde forslagstand på 
Amfi i forhold til nye søndre samfund og 
det ble ny liv i laget og mer engasjement i 
løpet av 2020.
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Det ble jobbet med Lundsjordet som en mulig tomt for OsloMet. 

Det ble lagt inn nye tomter ved togstasjonen i kommuneplanen og flere områder 
i sørbygda er på gang i forhold til detaljregulering og 

Sundet /Midtbygda
Det ble satt av penger til trimtrapp på Sundtoppen og bedre tilkomstmuligheter 
for båter på bryggen.

Detaljregulering for Wergelandskvartalet ble førstegangsbehandlet og er godt i 
gang til utvikling. 

Tomten ved Holstangen er en av tomtene som det jobbes med opp mot OsloMet. 

Østre arbeiderlag har hatt mandags-møter stort sett hele året og er god bidrags-
yter inn mot styret og kommunestyregruppen. 

Det er jobbet med å få på plass en ny barnehagetomt for Ås barnehagen som var 
planlagt. Tomt ved bygdetunet er valgt. Vilberg barnehage ble vedtatt utbygget 
og pusset opp. Det ble også vedtatt å bygge omsorgsboliger lik Gladbakk på 
Råholt på kommunens tomt ved Shellstasjonen.

Markering av 22.juli
Av Tove Kjellerød

Dagen ble markert på tradisjonelt vis, men med noe færre deltakere enn vanlig 
pga pandemien. 

Ordfører Jon Erik Vika, Senterpartiet, holdt en kort tale. Hans budskap var at 
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22.juli minnet oss om betydningen av å stå opp for det vi tror på og av å enga-
sjere oss i samfunnet. Han la ned blomster fra Eidsvoll kommune. 

Undertegnede la ned blomster fra Eidsvoll Arbeiderparti. 

Etter arrangementet inviterte kommunepartiet alle som ønsket det på kaffe på 
Kafé Standpunkt. Flere deltok, også turister som tilfeldigvis var på besøk på 
1814. Vi hadde et hyggelig samvær. 
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2. Økonomi
Av nATAliyA øverTveiT

2.1. Regnskap Eidsvoll AP for 2020

2.2. Revisors beretning 2020

Følgende har vært revisorer i 2020:
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 y Finn Willy Sæter
 y Karl Andreas Hansen
 y Knut Granberg (vara)

Vi har revidert regnskapet for 2020 og anbefaler at det blir godkjent. 

Eidsvoll 18.01.2021 

Karl Andreas Hansen   Finn Willy Sæther  
(Sign.)     (Sign.)

2.3. Budsjett Eidsvoll AP for 2021

nATAliyA øverTveiT
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3. Medlemsstatus
Av Hege SvendSen

Ved utgangen av 2020 var det totalt 215 medlemmer. 10 medlemmer ble utmeldt 
eller slettet i 2020 som et resultat av dødsfall, manglende betaling eller andre 
grunner. 

Vi fikk 5 nye medlemmer i 2020.

3.1. Æresmedlemmer

Æresmedlem er: Kjell Arne Melby

3.2. Kvinnenettverket

Av Tove Kjellerød, KvinneKonTAKT

Undertegnede ble valg som kvinnekontakt i Eidsvoll 
Arbeiderparti for ett år på årsmøtet 26.02.20. Tan-
ken var å prøve å skape aktivitet i kvinnearbeidet i 
lokalpartiet og det var entusiasme å spore hos flere 
av medlemmene. Vi ble, i likhet med alle andre, raskt 
innhentet av pandemien som ville det annerledes. 
Likevel fikk vi til noe i 2020 og ikke minst, gjort noen 
avtaler for 2021.

8.mars deltok Ap-kvinnene sammen med Eidsvoll 
Bygdekvinnelag på deres store arrangement på 
Eidsvoll 1814 under temaet Norges første student, 
Cecilie Thoresen. Vår leder, Hege Svendsen, holdt et 
glimrende foredrag og vi var tilstede med 8 deltake-
re. Etter møtet samlet vi oss på Garveriet til kaffe og 
hyggelig prat rundt hva hver enkelt ønsket å få ut av 
kvinnenettverket.

Så gikk landet i lock-down og aktiviteten med den. 

16.09. møttes de av damene som ønsket det til kaf-
feprat på Kaffehjørnet i Sundet. 

8.10.  hadde vi samling i Engerstua på Bygdetunet 
der kvinnekontakten i Akershus, Heidi Westbye Ny-
hus, var invitert og med passelig avstand og hånds-
prit var det god stemning og samtale rundt viktige 
kvinnespørsmål.

I løpet av året har det vært arrangert diverse nett-

Heidi  WeSTbye nyHuS på beSøK HoS 
neTTverKeT i oKTober

FrA 8.mArS  
på gArverieT
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møter fra sentralt hold. Flere Eidsvoll-damer har deltatt.

I november hadde vi avtalt å møtes med Tonje Brenna 
på Kafè Henrik. Med økt smitteforekomst ble arrange-
mentet utsatt to ganger, men ikke gjennomført dette 
året. I stedet er det avtalt at Tonje blir partiets årsmøte-
gjest som også vil ha et damemøte etter det oppsatte 
årsmøtet.

Det er også gjort avtale med stortingsrepresentant 
Tuva Moflag om at hun kommer til Eidsvoll 8.mars 2021 
under temaet «Kvinnehelse». Ny kvinnekontakt bør ta 
kontakt med Bygdekvinnelaget for en gjeninvitasjon 
hos oss.

Ap-damene er enige om at kvinner og økonomi er et 
stort og viktig tema som vi ønsker å sette lys på. Vi får aldri likestilling mellom 
kjønnene før kvinner er fullt ut økonomisk uavhengige. Vi bør arrangere et åpent 
møte om dette i løpet av 2021 dersom det blir smittevernmessig mulig. Unni 
Reiss hos oss er en viktig ressursperson.

Det er liv i facebook-sida «Bare for Eidsvoll Ap-damene». Den bør benyttes enda 
mer! 

4. Årsberetninger politiske utvalg

4.1. Gruppeleders beretning

Av rune bjerKeSTrAnd

Kommunestyregruppa 2020 har bestått av:

Hege Svendsen, Olav Resaland, Tove Heranger, 
Lena Frantzen, Lars Henrik Rytter Øberg, Thor-
Even Skjølås, Per Ove Rasmussen og Rune Bjer-
kestrand, med Olaf Tufte, Jørn Fraurud og Per Otto 
Kolsvik som møtende vararepresentanter.

Kommunestyregruppa i Eidsvoll Arbeiderparti 
har hatt høyt aktivitetsnivå i 2020. Utover selve 
møtevirksomheten, er det tett og hyppig dialog 
i chat-grupper mv. Dette er med på å sikre bred 
forankring og god intern debatt som styrker oss ut 
i det offentlige rom.rune bjerKeSTrAnd

deT er liv i FAce-
booK-SidA «bAre 

For eidSvoll 
Ap-dAmene». 
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Samarbeidet i posisjonen
Samarbeidet med de øvrige posisjonspartiene har vært preget av et Senterpar-
tiet med økt selvtillit og større representasjon, samt en mer kompleks samar-
beidshverdag med fire partier i stedet for tre. Like fullt har posisjonspartiene 
styrt jamfør samarbeidsavtalen og i hovedsak i gemyttlige form.

I perioden har Olav Resaland vært fungerende gruppeleder i perioden januar 
til september, på bakgrunn av sykefravær fra Rune Bjerkestrand. Bjerkestrand 
overtok igjen stafettpinnen per oktober.
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Media - skole på Tynsåk
Mediamessig har skole på Tynsåk vært den saken som har fått mest oppmerk-
somhet. Tomta har vært til politisk behandling i flere runder, på bakgrunn av 
klager fra tomteeier, juridiske prosesser mv. Blant posisjonspartiene er dette en 
frustrerende sak, all den tid MDG og Sp benytter alle disse korsveien til å frem-
me forslag om ny plassering av skolen. Det har like fullt blitt flertall for videre 
framdrift i saken, blant annet fordi SV har valgt å stemme for videre prosess 
basert på at lokasjonsbeslutning allerede er fattet. Skolesaken fikk ny aktualitet 
i avslutningen av året sett i lys av rastragedien i Gjerdrum, og det er å forvente at 
skole på Tynsåk fortsatt vil være på agendaen i 2021.

Budsjettprosessen
Blant de mest krevende prosessene i 2020 var budsjettprosess for 2021. I 
forhandlingene fra Aps side satt Formannskapsgruppa v/ Olav Resaland, Hege 
Svendsen og Rune Bjerkestrand, samt med deltakelse fra Tove Heranger. Kom-
munestyregruppa og styret møttes i forkant av forhandlingene for å diskutere 
strategi og prosess. Dette gjorde at forhandlingsgruppa hadde tydelig mandat, 
hvilket forenklet prosessen. 

Utgangspunktet for partiene var svært ulikt, særlig med hensyn til eiendoms-
skatt. Gjennom forhandlinger, god samhandling med administrasjonen og mye 
kommunikasjon utenom formelle kanaler med partiene, landet vi et godt bud-
sjett for Eidsvoll. Det benyttes noe midler fra fond i budsjettåret 2021, men i 
planperioden vil igjen fondet få tilvekst av midler. Videre har vi sikret fortsatt 
god utviklingstakt for skolene, en ytterligere satsning på barn og unge, samt 
tilført vesentlig flere stillinger til helse og omsorg. 

Gruppeleders ambisjon i arbeidet ble å forsøksvis få alle fire partier til å oppleve 
budsjettet som en sier, da det ikke hadde vært opplevelsen foregående år. Aps 
gruppeleder tok derfor en leder- og sekretariatsfunksjon i arbeidet, da den som 
eier pennen eier makten. Dette ser ut til å ha lykkes, slik at budsjettet inneholder 
svært mye god sosialdemokratisk politikk.

Planstrategi
I 2020 ble det også ny planstrategi for Eidsvoll sendt ut på høring. Denne planen 
var godt gjennomarbeidet av partiet og kommunestyregruppa, hvilket også gav 
en god strategi. Videre har kommunestyregruppa vært tett på prosessen om 
Wergelandskvartalet, blant annet i møter med utbygger.

Pandemisituasjonen
En årsberetning for 2020 uten å nevne Covid-19 er ingen fullendt årsberetning. 
Pandemisituasjonen har endret den politiske hverdag og dagsorden. Stort fokus 
har vært på økonomiske kompensasjonsordninger, opprettholdelse av aktivitet 
og å søke muligheter i den nye situasjonen. Blant dette finner vi, på initiativ fra 
varaordfører Hege Svendsen, flere gode tiltak finansiert av statlige koronamidler, 
slik som trimtrapper, benker, nytt tak på Feiring omsorgsboliger mv. Alle tiltak 
med tydelig Arbeiderpartiavtrykk
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4.2. Hovedutvalg for næring, plan og miljø

Av lArS HenriK ryTTer øberg, neSTleder

Eidsvoll er en kommune i vekst og det har preget sakslis-
tene til utvalget. Utvalget og sakene har også blitt berørt 
av koronasituasjonen. Mange av møtene i utvalget har 
blitt gjort digitalt, men til tross for dette har Hovedutvalg 
for næring, plan og miljø har i 2020 gjennomført 11 møter 
og behandlet 123 saker. Arbeiderpartiet sin gruppe i ut-
valget har bestått av Lena Frantzen og River Hustad som 
faste medlemmer i tillegg til undertegnede som nestle-
der. 

I starten av året ble de siste feltene i områderegulerings-
planen for Eidsvoll sentrum sluttbehandlet i utvalget og 
kommunestyret. Dette er en stor plan som gjør det mulig 
å se Eidsvoll sentrum i et mer helhetlig og bedre lys, enn 
tidligere. Allerede er vi i ferd med å se områderegule-
ringsplanen bli fylt av konkrete prosjekter som Werge-
landskvartalet. 

I sommer ble også førstegangsbehandlingen av detaljreguleringsplanen for 
deler av Lundsjordet gjennomført. Mot slutten av året har også en områdere-
gulering av Myhrer blitt behandlet. I årets siste møte ble den utsatt for å få på 
plass en dialog med Eidsvoll Turn og muligheten for en rundkjøring istedenfor en 
kryssløsning mot fylkesvei 181.

Til sist ønsker jeg å trekke frem Olav Resaland som har vært en flittig brukt vara 
i utvalget for oss i AP. Det siste halvåret har jeg selv slitt med sykdom og Olav 
har stilt som vara på samtlige av de møtene jeg har måttet melde forfall til. Det 
er godt å vite at vi er et så sterkt lag, så en takk til både Olav og resten av va-

ra-medlemmene til utvalget er på sin plass.

4.3. Hovedutvalg for helse, omsorg og forebyg-
ging

Av per ove rASmuSSen, neSTleder

Covid-19-pandemien har vært svært utfordrende for helsetje-
nesten i kommunen gjennom store deler av 2020 og videre inn 
i 2021.  Et større utbrudd ved et privat sykehjem på høstpar-
ten spredde seg til Vilberg Helsetun, og en betydelig andel av 
pleiepersonalet måtte i karantene i en periode, før utbruddet 
ble slått ned og kom under kontroll igjen. Det har vært gjort en 
formidabel jobb av alle yrkesgruppene for å håndtere situasjo-
nen.

Hovedutvalget har avholdt totalt 10 møter og behandlet 45 
saker. Mange av møtene har vært gjennomført på Teams. De 

per ove rASmuSSen

lArS HenriK ryTTer øberg
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viktigste sakene som er behandlet er:

 y Nye omsorgsboliger i Sundet
 y Alkoholpolitisk handlingsplan 2020 - 2024
 y Strategiplan for helse- og omsorgstjenester
 y Handlingsplan for allmennlegetjenesten 2020-2024
 y Samarbeid med Hurdal kommune om legevakt og kom-

munalt døgntilbud for øyeblikkelig hjelp (KØH)
 y Samarbeid om felles kommuneoverlege for Hurdal og 

Eidsvoll
 y Gjennomgang Vilberg helsetun med ekstern bistand

Vi står overfor betydelige utfordringer når det gjelder vek-
sten i antall eldre i årene som kommer. Dette medfører et 
stort behov for å tilpasse tjenestene slik at presset på insti-
tusjonsvirksomheten dempes. I større grad enn i dag må tje-
nestene tilpasses brukernes ønske om å bo hjemme lengst 
mulig. Det betyr økte krav til effektiv organisering mellom 
hjemmetjenesten og institusjonsvirksomheten. 

Det har vært en gjennomgang av Vilberg helsetun med ekstern bistand. Dette vil 
bli videreført i 2021 med en større gjennomgang av hele tjenesteapparatet for 
helsetjenester.

APs gruppe i utvalget har vært Thor-Even Skjølås, Per Otto Kolsvik, Per Ove Ras-
mussen,  og Karin Stornes (erstattet Ibrahim som ble fritatt).

Utvalgets representanter har vært svært aktive i debattene.

4.4. Hovedutvalg for oppvekst, kultur og frivillighet

Av Tove HerAnger, leder

Det har vært et spennende og aktivt år i hovedutvalget hvor 
Arbeiderpartiet har fremmet og fått vedtatt mange saker.  
Jeg vil fremheve noen av dem.

Frivilligstrategi Eidsvoll kommune ( Vedtatt februar 2020 ) 
Strategien skal være et verktøy for å fremme frivillig enga-
sjement og deltagelse og styrke samspillet mellom frivillig 
sektor og kommunen for å ivareta og utvikle løsninger innen-
for de valgte fokusområdene.

Strategi for digitalisering av Eidsvollskolen
Strategien skulle etter planen behandles og vedtas i HOKF 
mai 2020.  Et stykke ut i planarbeidet kom imidlertid Covid-19 og bruk av digi-
tale medier tok et kjempesprang i skolehverdagen både for personale, barn og 
foresatte. Vi valgte derfor å utsette behandlingen med følgende begrunnelse, 
vi ville ha med erfaringene fra den nye hverdagen i planen. Det forventes at det 

Tove HerAnger
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kommer opp til behandling i nær fremtid. 

Skolestrukturutvalget 
Det ble nedsatt et utvalg bestående av fem medlemmer fra HOKF. Fra posisjo-
nen AP/SP/SV, fra opposisjonen H/ KRF.  Det ble en kronglete start på arbeidet 
da det ikke er så enkelt å jobbe i et saksforberedende utvalg via teams. I tillegg 
ble statistikkene fra både SSB og Norconsult forsinket grunnet Covid-19.  Ut-
valget hadde sitt siste møte i midten av desember og utvalgets anbefalinger er 
nå sendt ut til skolenes samarbeidsutvalg på høring før den skal til behandling 
politisk. 

Opprettelse av ungdomsråd 
Det er valgt et interimstyre bestående av fem ungdommer som har fått i oppga-
ve å utarbeide retningslinjer for ungdomsråd, samt finne frem til kandidater til 
ungdomsrådet etter gitte retningslinjer.  Innstillingen skal legges frem februar 
2021. 

Barnehagekapasitet i Eidsvoll 
Etter initiativ fra AP ble det fremmet en sak som skal belyse barnehagekapasite-
ten i Eidsvoll og fremtidig behov for utbygging.  Det ble fattet vedtak om priori-
tert rekkefølge for barnehageutbygging. En av barnehagene som ble løftet frem 
var ny barnehage som erstatning for Stensby barnehage. 

Søndre Samfund 
Formannskapet nedsatte et utvalg bestående av fire medlemmer fra formann-
skapet + 1 stk fra HOKF ( Tove Heranger )  Utvalget ble ledet av MDG sin repre-
sentant. Hovedutvalget har således vært lite involvert i utredningen. Utvalgets 
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innstilling har vært ute på høring og skal nå behandles i FS og KS. 

Utarbeidelse av oppvekstplan
Etter forslag fra AP er det vedtatt at det skal utarbeides en oppvekstplan. Planen 
skal være en temaplan i kommuneplanen.  Arbeidet med planen er i oppstartfa-
sen. 

Barn og unge 
Det har gjennom hele året blitt jobbet aktivt med å styrke forebyggende arbeid 
for barn-og unge. Jeg får mange tilbakemeldinger på at innsatsen vi har lagt ned 
på dette området blir lagt merke til og det er mange positive tilbakemeldinger. 
Vi har grunn til å være stolt av denne innsatsen selv om det er lang vei igjen før 
vi kan si at vi er i mål med rusforebyggende arbeid osv. Oppvekstplanen vil bli et 
viktig redskap på dette området. Håper mange vil involvere seg i dette arbeidet. 

Frivilligheten
Det har vært et utfordrende år for frivilligheten. Covid-19 rammet hardt ved at 
øvingslokaler ble stengt og inntekter uteble.  På initiativ fra AP ble det oppret-
tet et fond på fem millioner for å hjelpe frivilligheten gjennom denne perioden. 
Musikkråd og idrettsråd har vært viktige samarbeidspartnere i denne perioden. 
Utfordringen har vært å ivareta øvrige deler av frivilligheten som ikke er repre-
sentert av paraplyorganisasjoner.

En stor takk 
En stor takk til alle ansatte i skoler, barnehager, kulturskole, ung fritid og admi-

nistrasjonen som over natten måtte endre arbeidsme-
toder for å nå frem til brukerne av tjenestene. Det har 
alle gjort med stor kreativitet og innsatsvilje.  Jeg vet 
de er slitne nå så det er viktig at vi heier dem frem så 
de holder ut litt til.

4.5. Utvalg for teknisk og kommunale pro-
sjekter

Av olAv reSAlAnd, leder

Høsten 2019 ble det bestemt at det skulle opprettes et 
nytt utvalg som skulle avlaste Utvalget for Næring, Plan 
og Miljø, som har hatt svært mye saker de siste årene. 
Det utvalget fikk navnet: Utvalg for teknisk og kommu-
nale prosjekter. Utvalget består av 5 medlemmer fra AP 
(leder) SP, H, Frp og MDG.

Utvalget skulle være kommunestyrets forlengede 
arm for å følge opp alle prosjekter som var i kommu-
nens regi. Det første møte ble gjennomført allerede 

olAv reSAlAnd
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19.12.2019. Vi har i løpet perioden gjennomført 10 møter.

Eidsvoll kommune har mange utbyggingsprosjekter både innen kommunal 
teknikk og kommunal eiendom. Det har vist seg at det har vært vanskelig for 
politikerne å holde seg orientert og følge opp alle disse prosjektene.

Utvalget fikk tidlig en oversikt over alle prosjektene som kommunal eiendom har 
gående. Utvalgets medlemmer får på hvert møte gjennomgang av alle prosjekte-
ne, hvor vi kan følge fremdriftsplan, kostnadsutvikling, avvik, spesielle utfordrin-
ger i prosjektet og om tidsplan holdes. På denne måten blir politikerne orientert 
tidlig i prosessen slik at store avvik kan oppdages på et tidlig tidspunkt og 
kommunestyret kan bli orientert.

I løpet av året har vi også fått på plass lik praksis med hensyn til oversikt på 
prosjektene i kommunal teknikk. Utvalget føler at vi i løpet av dette året har fått 
langt bedre kontroll på de prosjektene som Eidsvoll kommune har ansvaret for.

Utvalget har fått en god oversikt over prosjekter kommunen har ansvar for. 

 y Kommunalteknikk: Pågående prosjekter 42 stk
 y Kommunal eiendom:  Pågående prosjekter: 16 stk.

På hvert møte gjennomgås porteføljen. Noen av de prosjektene det er gjort spe-
sielt rede for i utvalget har vært: 

Vilberg skole, Råholt barneskole, bygging av nye omsorgsboliger i Sundet, in-
tensjonsavtalen med Hurdal kommune vedrørende leveranse av vann og avløp, 
utvidelse av Vilberg barnehage, Akertunet barnehage,  orientering om manglen-
de innbetaling av grunngebyr for vann og avløp i 14 sameier med tilsammen 345 
boenheter, blitt orientert og fått redegjort for omprioriteringer av investeringer i 
ØR1 på kommunalteknikk.

Konklusjonen er at det er lite/få avvik og at framdriftsplanene følges både når 
det gjelder kostnader og planlagte ferdigstillelser.
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5. Vedl 1 - Organisasjon Eidsvoll AP
Av per ove rASmuSSen, SeKreTær

5.1. Styret

Styret har hatt følgende sammensetning i 2020:

 y Hege Svendsen - Leder - 2019-2021
 y Ole Guttorm Brenden - Nestleder - 2020-2022
 y Per Ove Rasmussen - Sekretær - 2019-2021
 y Nataliya Øvertveit - Kasserer - 2020-2022
 y Svein Granerud - Styremedl 1 - 2019-2021
 y Tor-Ivar Bothner - Styremedl 2 - 2019-2021
 y Per Otto Kolsvik - Styremedl 3 - 2019-2021
 y Tove Kjellerød - Kvinnekontakt - 2020-2021
 y Tove Anita Heranger - Medl.ansv. - 2020-2022
 y Vidar Fosshaug - Varamedl 1 - 2020-2022
 y Lill-Tove Klingenberg - Varamedl 2 - 2020-2022
 y Ove Jørgen Næss - Varamedl 3 - 2019-2021
 y Unni Reiss - Varamedl 4 - 2019-2021
 y Lena Frantzen - Varamedlem 5 - 2020-2022
 y Olav Resaland - Tiltr, gruppeleder, vara - 
 y Rune Bjerkestrand - Tiltr, gruppeleder - 
 y Bendik Brodshaug - Tiltr, AUF -

Tiltredende til styret med møte- og forslagsrett:
 y Eidsvoll APs representant(er) som er innvalgt i styret i Akershus AP eller 

er fylkestingsrepresentant(er)
 y Gruppeleder for kommunestyret
 y Når ordfører eller varaordfører kommer fra Eidsvoll Arbeiderparti

Tiltredende til styret med møte- og forslagsrett samt stemmerett
 y Representant fra AUF i Eidsvoll
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5.2. Valgkomité
 y Egil Kristen Rødfoss
 y Jørn Fraurud
 y Toril Gauslaa
 y Kai Melby (vara)

6. Vedl 2 - Representasjon i kommunale 
utvalg og råd
Av per ove rASmuSSen

6.1. Kommunestyret
 y Hege Svendsen, Medlem
 y Lars Henrik Rytter Øberg, Medlem
 y Lena Frantzen, Medlem
 y Olav Resaland, Medlem
 y Per Ove Rasmussen, Medlem
 y Rune Bjerkestrand, Medlem
 y Thor Even Skjølås, Medlem
 y Tove Anita Heranger, Medlem
 y Astrid Reidun Ekornholmen, Varamedlem
 y Egil Kristen Rødfoss, Varamedlem
 y Hans Arvid Øberg, Varamedlem
 y Jørn Fraurud, Varamedlem
 y Olaf Tufte, Varamedlem
 y Per Otto Kolsvik, Varamedlem
 y Randi-Marie Prestegård, Varamedlem
 y Roy Lund Schjetne, Varamedlem
 y Saharla Ahmed Ibrahim, Varamedlem
 y Svein Granerud, Varamedlem
 y Unni Reiss, Varamedlem

6.2. Formannskap
 y Hege Svendsen, Medlem
 y Olav Resaland, Medlem
 y Rune Bjerkestrand, Medlem
 y Lars Henrik Rytter Øberg, Varamedlem
 y Lena Frantzen, Varamedlem
 y Per Ove Rasmussen, Varamedlem
 y Thor Even Skjølås, Varamedlem
 y Tove Anita Heranger, Varamedlem 
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6.3. Administrasjonsutvalget
 y Hege Svendsen, Leder

6.4. Eldrerådet
 y Olaf Tufte, Medlem
 y Tove Kjellerød, Varamedlem

6.5. Hovedutvalget for helse, omsorg og forebygging
 y Per Ove Rasmussen, Nestleder 
 y Karin Stornes (erstattet Ibrahim), Medlem
 y Per Otto Kolsvik, Medlem
 y Saharla Ahmed Ibrahim (fritatt, erstattet av Stornes), Medlem
 y Thor Even Skjølås, Medlem
 y Astrid Reidun Ekornholmen, Varamedlem
 y Hege Svendsen, Varamedlem
 y Olaf Tufte, Varamedlem
 y Rosemarie Ruiz Celeste, Varamedlem
 y Øystein Hauger, Varamedlem

6.6. Hovedutvalg for næring, plan og miljø
 y Lars Henrik Rytter Øberg, Nestleder
 y Lena Frantzen, Medlem
 y River Hustad, Medlem
 y Hege Haugerud, Varamedlem
 y Hege Svendsen, Varamedlem
 y Nataliya Øvertveit, Varamedlem
 y Olav Resaland, Varamedlem
 y Tor Ivar Bothner, Varamedlem

6.7. Hovedutvalg for oppvekst, kultur og frivillighet
 y Tove Anita Heranger, Leder
 y Rune Bjerkestrand, Medlem
 y Svein Granerud, Medlem
 y Elin Kjerstine Sørensen, Varamedlem
 y Gro Elisabeth Tarud, Varamedlem
 y Hege Svendsen, Varamedlem
 y Olaf Tufte, Varamedlem
 y Ove Jørgen Næss, Varamedlem

6.8. Utvalg for teknisk og kommunale prosjekter
 y Olav Resaland, Leder
 y Hege Svendsen, Varamedlem
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 y River Hustad, Varamedlem
 y Tove Anita Heranger, Varamedlem

6.9. Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsev-
ne

 y Lena Frantzen, Medlem
 y Øystein Hauger, Medlem
 y Hege Svendsen, Varamedlem

6.10. Kontrollutvalget
 y Jørn Fraurud, Medlem
 y Hans Arvid Øberg, Varamedlem

6.11. Eiendomskatt sakkyndignemnd
 y Tove Kjellerød, Medlem

6.12. Eiendomskatt klagenemd
 y Einar Madsen, Leder

7. Vedl 3 - Representasjon i fylkesorganer
Av per ove rASmuSSen

Eidsvoll Arbeiderparti har vært 
flinke til å representere i fylkes-
organer, og har vært aktive i de 
posisjonene de har hatt.

7.1. Landsmøte
 y Hege Svendsen, delegat
 y Olav Resaland, delegat

7.2. Akershus AP repre-
sentantskap

Ved en inkurie ble det ikke valgt 
delegater til AAPs representant-
skap på fjorårets årsmøte. De valgte representantene fra 2019 har derfor sittet 
også i 2020.
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 y Hege Svendsen, delegat
 y Ole Guttorm Brenden, delegat
 y Tor-Ivar Bothner, delegat
 y Per Ove Rasmussen, Vara

7.3. Styremedlem i Akershus AP 
 y Ole Guttorm Brenden

7.4. Fylkesting Viken
 y Ole Guttorm Brenden, representant

8. Vedl 4 - Årsberetninger la-
gene

8.1. Nordre Eidsvoll arbeiderlag

Av birger KriSTiAnSen/dAgFinn HAbberSTAd

Styret
På årsmøtet den 11. februar 2020 ble følgende styre valgt:

Leder: Dagfinn Habberstad, Kasserer Anne Sandholt, Sekretær Birger Kristian-
sen, Styremedlemmer Per Sætre og Unni Reiss.

Dette er de viktigste sakene
Formålsendring I forslag til arealdel - ny Kommuneplan 2021-2035. 
Ved åpen høring om Formannskapets forslag til arealplan høsten 2020, sendte vi 
inn forslag til formålsendringer i arealdel kommuneplan 2020-2035 for 4 kom-
munale eiendommer på Minnesund, jfr. brev av 19.11.2020. I forslag til budsjett 
2021- Handlingsplan 2021-2025, ble det foreslått å selge eiendommene etter 
formålsendring, bl.a. for å finansiere videreutviklingsprosjektet for Nordre Eids-
voll.

Tisjøen – vannrenseanlegg
Kort orientering om utbyggingen, se budsjett EK 2020.

Trafikksikkerhet på Minnesund og Langset
Gamle Trondheimsvegen - FV 177 - fra Minne til Stensby – jfr. omtale i EUB 
13.8.20 og FV 33 fra Minne til Byrudstua, mangler gang- og sykkelveger. 
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FV-veger er skiltet 60 km/t, fra gammelt av. Lengre rettstrekning. Vi ønsker 
gjennomgang av hastighetsfastsettelsen på flere kommunale veger, Sanderud, 
Sanderudvegen og Sætrevegen, 

En del råkjøring her og i Langsetvegen.

Saken videresendes Eidsvoll Arbeiderparti for oppfølging overfor Eidsvoll kom-
mune/Akershus fylkesparti/Viken fylkeskommune.

Prosjekt videreutvikling av Nordre 
Eidsvoll
I forbindelse med høring av For-
mannskapets forslag til budsjett 
2021 og Handlingsplan 2021-2024 
ble vårt forslag om opprettelse av 
prosjekt videreutvikling av Nordre 
Eidsvoll, i samspill med kommune-
styrets gruppeleder Rune Bjerke-
strand, innsendt før høringsfristen, 
av Dagfinn 30.11.2020. Forslaget ble 
ikke tatt opp under Kommunestyrets 
møte 8.12.2020. Dagfinn har sendt 
forespørsel til Rune Bjerkestrand 
14.12.20, pr. SMS, om forslagets 
skjebne, men har ikke fått svar 
(22.12.20)

Nye bussruter fra Nordre Eidsvoll. 
NEA sendte innspill til EAP om at VY 
– bussen fra Gjøvik som ble nedlagt 
12. oktober 2020. Styret ba om at 
EAP tok saken opp politisk i Viken 
fylkeskommune, som ansvarlig for 
kollektivtransporten. Resultatet 
ble gledelig i og med at det Ruter 
opprettet to rutetilbud linje 443: 
Feiring-Minnesund-Eidsvoll og linje 
448 Østsidevegen - mellom Langset 
og Eidsvoll. Den konkrete tidtabellen 
var ikke kjent pr. 18. desember 2020.

NEA har 15 medlemmer, hvorav 9 
betalende medlemmer.
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8.2. Finstad arbeiderlag

Av egil K. rødFoSS, SeKreTær

Det ble avholdt årsmøte for 2019 den 12/2-2020 hos  Rune Ness og valgt styre 
ble:

Styre
 y Leder: Jørn Fraurud
 y Nestleder: Rune Ness
 y Sekretær: Egil K. Rødfoss
 y Kasserer: Finn Tandberg
 y Styremedlem: Knut Granberg
 y Styremedlem:Tor-Ivar Bothner
 y Styremedlem: Yngve Løvaas
 y Styremedlem: Bjørg Strand
 y Styremedlem: Knut Granberg
 y Styremedlem: Bjørn Erik Hjort
 y Styremedlem: Tom Jarle Leonsen
 y Styremedlem: Ingunn Tandberg
 y
 y Revisor: Knut Granberg
 y Revisor: Gro Tarud
 y

Laget består av ca 25.medlemmer.

Det er avholdt 3 medlemsmøter i løpet av året.  

Aktuelle saker
 y Fremdrift og status på bruk av Finstad skole etter salg
 y Bredbånd/fiber
 y Veteraner
 y 1.mai arrangement
 y Utbygging på Finstad
 y Budsjett
 y Eldreomsorg
 y Eiendomskatt
 y Stedsnavnskilt på Finstad
 y Trafikksikkerhet på Finstadvegen og Hagavegen
 y Medlemshåndtering etter avvikling av Dal Arbeiderlag
 y Valg
 y Hovedutvalgssaker

Det er ellers et bra engasjement om aktuelle saker som foregår i Eidsvoll

Aktiviteter
1 mai feiring på Finstad skole. I annerledesåret 2020 ble det ikke tradisjonell 
1. mai feiring med tog på Finstad. Det ble holdt en kort tale / appell ved leder i 
Eidsvoll Arbeiderparti, Hege Svendsen. Det var godt fremmøte.
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Medlemsmøte med julebord ble avlyst i 2020.

8.3. Søndre Eidsvoll arbeiderlag

Av greTHA KlungSeTH, leder inTerimSTyre

Grunnet at ordinære styremedlemmer viste lite interesse for laget, tok vi tak 
i det og opprettet et interimsstyre. Vi ønsker at det skal være et lokallag her i 
sørbygda og mener det er behov for det. Vi ønsker å kunne bidra positivt for 
Sørbygda og at vi er lav-terskel, på en sånn måte at om noen har noe på hjertet 
av politisk interesse kan de komme til oss og vi bringer det videre.

Interimsstyret har avholdt stand på Amfi Eidsvoll for å få frem folkets mening om 
Søndre Samfunn. Dette hadde vi også pressedekning på.

For oss i laget står Søndre Samfunn veldig sentralt og vi ønsker at nye Søndre 
Samfunn skal kunne romme det vi ønsker og det sørbygda fortjener, det vil si et 
godt bibliotek, med gode åpningstider, en stor festsal som kan deles i flere rom, 
det vil si fleksibelt. Et veldig stort ønske er at kinosalen blir bevart da denne er 
unik, med tanke på akustikk. Vi trenger en konsertarena her i sørbygda.

Interimsstyret har valgt å gi kr 5.000,- til EIF og til Søndre Eidsvoll skolekorps. 
Dette er pressedekket.

Interimsstyret ønsker å fortsette med samme besetning til neste årsmøte og da 
som et ordentlig styre.  Om årsmøte går med på det trenger vi valg på en valgko-
mite.

8.4. Feiring arbeiderlag

Av rune bjerKeSTrAnd

Arbeiderlaget har hatt et år preget av søken etter nytt styre. Per i dag består sty-
ret kun av leder, Rune Bjerkestrand. Arbeidet pågår fortsatt med å finne perso-
ner til å bekle vervene leder, kasserer og sekretær.

Det ble ikke gjennomført noen politiske møter eller arrangement gjennom året, 
mye på bakgrunn av pandemisituasjonen. Like fullt ble det holdt politisk mar-
kering i anledning 1. mai, blant annet ved Eidsvoll arbeiderpartis leder Hege 
Svendsen og Feirings egen Trond Nordahl.

Politisk aktivitet i 2020 har vært:

 y Påvirkningsarbeid inn mot sentrale myndigheter med hensyn til fremdrift i 
arbeidet med Fylkesvei 33, foreløpig uten større hell

 y Snegl, Sivert Donalis kunstverk ved Feiring skole, kom nyrestaurert hjem 
igjen

 y Påvirkningsarbeid for etablering av Feiring VGS, også i samarbeid med 
Feiringregjeringa

 y Det ble i planstrategi jobbet for å ta inn igjen næringsområder i kommune-
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planen, herunder Nygårdsodden, områder som var foreslått tilbakeført til 
opprinnelig formål. I tillegg ble boligområder også lagt inn igjen for å sikre 
mulighet for videre utvikling.

 y Det ble satt press på Ruter og fylkeskommunale myndigheter med hensyn 
til å få/gjenopprette et busstilbud for bygda – med hell.

Arbeiderlaget har ei aktiv Facebookside og tett dialog med bygdas befolkning.
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